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Josep Gelis (regidor d'Hisenda per CiU), en el darrer plenari va af irmar que "una de les coses que vam demanar

als servei econ�mics, quan vam comen�ar el nostre mandat, va ser un estudi exacte de la despesa dels edif icis

municipals". Gelis va indicar que en 2 anys i mig s'hi ha treballat molt que en el termini de 3 o 4 mesos l'estudi

estar� acabat.

Segons ell, l'estudi servir� per valorar la sosteniobilitat futura dels organismes autonoms. �s a dir, IMPC, ICO i

IME. Va indicar que l'estudi permetr� plantejar el futur des de zero.
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